
Rada Powiatu w Sępólnie Krajeńskim 

RP.0003.23.2021 
SJAROS"- . :~j 

W Serwinie 

22, 06. 2021 

WE 

U. zał. 
Podpis. 

Sępólno Kraj. 22.06.2021 r. 

Sz.P. 

Jarosław Tadych 

Starosta Sępoleński 

Zgodnie z § 24 ust. 1 i 4 statutu Powiatu Sępoleńskiego stanowiącym 

załącznik do uchwały Nr XLIX/244/2018 Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim z dnia 

28 września 2018 r. przekazuję interpelacje radnego Ireneusza Balcera złożone w 

okresie między sesyjnym w dniu 21 .06.2021 r. 

Z wyrazami szacunku 

PRZE WODNICZĄCY 
RADY POWIATU 

Załączniki: 

1. Interpelacja radnego Ireneusza Balcera dot. wykaszania poboczy skierowana 

do Starosty Sępoleńskiego. 

2. Interpelacja radnego Ireneusza Balcera dot. załatania dziur na drogach 
powiatowych skierowana do Starosty Sępoleńskiego. 

Sp.22.06.2021r. 

K.N.-T. 

Rada Powiatu w Sępólnie Krajeńskim 
ul. Kościuszki 11 

89-400 Sępólno Krajeńskie 
NIP: 561-13-27-106 Regon: 092350926 
tel. 52-388-13-68 fax. 52-388-13-03 

radaDowiatu@powiat-sepolno.pl www.DOwiat-sepolno.plwww.bip.powiat-sepolno.pl 



Zabartowo, dnia 21.06.2019 
Ireneusz Balcer 
Jinip i na zj nisko mdypr* 

Pan 
Jarosław Tadych 
Przewodniczący 
Zarządu 
Powiatu Sępoleńskiego 

Za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu 

INTERPELACJA 

na sesji / w okresie miedzy sesyjnym 

Stosownie do zapisu § 24 ust. 2 Statutu Powiatu Sępoleńskiego składam 
interpelację w sprawie: 

Załatania dziur w drodze powiatowej na odcinku Śmiłowo - Pęperzyn -

Zabartowo, Pęperzyn wieś - Sitno oraz Jeleń - Frydrychowo. Dziury 

stwarzają zagrożenie dla ruchu kołowego 

RADA POWIATU 
w Sępólnie Krajeóskiję 

? tat. Z021 i 

Podpis .-/••.jf.-l 

Ireneusz Balcer 



Ireneusz Balcer 
Zabartowo, dnia 21.06.2019 

RADA POWIATU 
w Sępólnie Krajeńskim 

21.0^ 2021 

Podpis... 

I 1 ^ 

Pan 
Jarosław Tadych 
Przewodniczący 
Zarządu 
Powiatu Sępoleńskiego 

Za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu 

INTERPELACJA 

na sesji / w okresie miedzy sesyjnym 

Stosownie do zapisu § 24 ust. 2 Statutu Powiatu Sępoleńskiego składam 
interpelację w sprawie: 

Postępu prac związanych z wykaszaniem poboczy przy drogach 

powiatowych w naszym powiecie. 

IreneuszJBalcer 


